
RADA M IASTA MARKI
AI. J. Pil sud skiego 95

05-270 MARKI
te l.: 22 781 10 03
woj . Ma zowie ckie

PROTOKOL Nr 47
z XLVII sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla si~ w dniu 30 pazdziernika 2013 roku

o godzinie 1300 XLVII sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady
Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci
radnych oraz gosci stanowia zalacznik nr 1 do protokolu).
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XLVI sesji z dnia 25 wrzesnia 2013 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 457).
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XLI/318/20 13 Rady

Miasta Marki z dnia 15 maja 2013 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Marki na lata 2013 - 2024 (Druk nr 449).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXXVII273/2013 Rady
Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie uchwaly budzetowej Miasta
Marki na 2013 rok (Druk nr 450).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla dzialek 74/28, 74/29 z obrebu 4-03 polozonych
w Markach przy ul. Wsp61nej (Druk nr 448).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta
Marki w sprawie zmiany zapisow Studium Uwarunkowaii i Kierunkow
Zagospodarowania Przestrzennego m.st. Warszawy, polegajacej na zmianie trasy
koncowego polnocnego odcinka II linii metra (Druk nr 456).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zasad gospodarowania pomieszczeniami
tymczasowymi (Druk nr 444).

11 . Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Marki na lata 2014 - 2018
(Druk nr 445).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia do realizacji zadania w ramach
programu TAKrodzina.pl (Druk nr 452).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przeznaczenia do sprzedazy
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, stanowiacej mienie komunalne (Druk
nr 446).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk
nr 453).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 455).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu powierzchni czesci ogrodzenia
nieruchomosci stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 454).

17. Interpelacje i zapytania radnych.
18. Sprawy rozne.
19. Zamkniecie posiedzenia.
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Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porz<ldku obrad.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil pana Piotra Smoczynskiego Zastepce Burmistrza
Dzielnicy Bialoleka m. st. Warszawy, kt6ry zaprezentuje informacje na temat przebiegu trasy
koncowego odcinka II linii metra.
W zwiazku z tym Burmistrz zalozyl wniosek, aby punkt 9. porzadku obrad pt. "Rozpatrzenie
projektu uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta Marki w sprawie
zmiany zapis6w Studium Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego
m.st. Warszawy, polegajacej na zmianie trasy koncowego polnocnego odcinka II linii metra
(Druk nr 456)" zostal rozpatrzony jako punkt 4.

Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl drugi wniosek 0 skreslenie z porzadku obrad punktu 11.
pt. .Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Marki na lata 2014 - 2018
(Druk nr 445)"; program wymaga ponownego przeanalizowania, poniewaz zostaly
sformulowane pewne uwagi do niego.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie wniosk6w.

Wniosek I - w sprawie rozpatrzenia w punkcie 4. porzqdku obrad, projektu uchwaly w
sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta Marki w sprawie zmiany zapisow Studium
Uwarunkowan i Kierunkow Zagospodarowania Przestrzennego m.st. Warszawy, polegajqcej
na zmianie trasy koncowego polnocnego odcinka II linii metra (Druk nr 456).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 18
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Wniosek II - w sprawie skreslenie z porzqdku obrad punktu 11. pt. " Rozpatrzenie projektu
uchwaly w sprawie przyjecia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem Miasta Marki na lata 2014 - 2018 (Druk nr 445) ".

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Porzadek obrad po zmianach przedstawial sie nastepujaco:
1. Otwarcie sesji.
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2. Przedstawienie porzadku obrad .
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta

Marki w sprawie zmiany zapis6w Studium Uwarunkowan i Kierunk6w
Zagospodarowania Przestrzennego m.st. Warszawy, polegajacej na zmianie trasy
koncowego polnocnego odcinka II linii metra (Druk nr 456).

5. Przyjecie protokolu z XLVI sesji z dnia 25 wrzesnia 2013 roku.
6. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 457).
7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XLI/31812013 Rady

Miasta Marki z dnia 15 maja 2013 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Marki na lata 2013 - 2024 (Druk nr 449).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXXVII27312013 Rady
Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie uchwaly budzetowej Miasta
Marki na 2013 rok (Druk nr 450).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla dzialek 74/28, 74129 z obrebu 4-03 polozonych
w Markach przy ul. Wsp6lnej (Druk nr 448).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zasad gospodarowania pomieszczeniami
tymczasowymi (Druk nr 444).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia do realizacji zadania w ramach
programu TAKrodzina.pl (Druk nr 452).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przeznaczenia do sprzedazy
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, stanowiacej mienie komunalne (Druk
nr 446).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk
nr 453).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 455).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu powierzchni czesci ogrodzenia
nieruchornosci stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 454).

16. Interpelacje i zapytania radnych.
17. Sprawy rozne,
18. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie urzvleCla stanowiska przez Rade
Miasta Marki w sprawie zmiany zapis6w Studium Uwarunkowan i Kierunk6w
Zagospodarowania Przestrzennego m.st. Warszawy, polegajacej na zmianie trasy
koncowego p61nocnego odcinka II linii metra (Druk nr 456).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.

Projekt uchwaly zostal przygotowany przez radnych: Marcina Piotrowskiego, Arkadiusza
Werelicha, Agnieszke Luzynska.
Wniosek stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze z propozycja podjecia omawianej
uchwaly wystapil mieszkaniec Marek pan Marcin Jaczewski.
Przewodniczacy stwierdzil, ze zlokalizowanie i wybudowanie w bliskiej odleglosci od granic
Marek linii metra pozwoli podjac decyzje, co do przyszlosci calej komunikacji w Markach.
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Pan Piotr Smoczynski, Zastepca Burmistrza Dzielnicy Bialoleka m. st. Warszawy, powiedzial
m.in. , ze w dzielnicy Bialoleka mieszka obecnie ponad 100 tys. mieszkancow i dlatego dose
pilna stala sie sprawa zorganizowania dobrej komunikacji z Warszawa; Biuro Drogownictwa
w Warszawie podjelo sie wykonania opracowania studium wykonalnosci tego odcinka metra i
na dzisiejszym spotkaniu wykonawca studium, czyli Transprojekt Gdansk omawial
poszczegolne warianty przebiegu metra: Wariant 0 przewiduje doprowadzenie metra do ulicy
Rembielinskiej , natomiast 3 nowe warianty obejmuja swoim zasiegiem Bialoleke: Wariant I i
II tj. metro na Bialoleke i do ulicy Rembielinskiej (najdrozsze rozwiazania) i wariant III
metro wylacznie na Bialoleke; nowa stacja metra "Grodzisk" moglaby stac sie waznym
wezlern przesiadkowym, w ktorym bedzie mozna zostawic samochod na parkingu .Parkuj i
Jedz"; takie rozwiazanie jest rowniez bardzo korzystne dla mieszkancow Marek.

Burmistrz Janusz Werczynski podkreslil, ze w tej sprawie interesy Marek i Bialoleki sa
identyczne; kazdy wariant, ktory przewiduje poprowadzenie linii metra do Trasy Mostu
Polnocnego jest ze wszech miar uzasadniony.
Burmistrz pozytywnie zaopiniowal omawiany projekt uchwaly.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej Bezpieczenstwa Publicznego Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druki nr 456.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze w trakcie posiedzenia Komisji
Burmistrz zglosil poprawke polegajaca na dopisaniu w §4 slow: .Biuro Drogownictwa i
Komunikacji Urzedu m.st. Warszawy.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta Marki w sprawie zmiany zapisow Studium
Uwarunkowan i Kierunkow Zagospodarowania Przestrzennego m.st. Warszawy, polegajacej
na zmianie trasy koncowego polnocnego odcinka II linii metra (Druk nr 456) wraz z
poprawka.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLVII/369/20 13
protokolu.

stano wi zalacznik nr 4 do

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski podziekowal panu Piotrowi Smoczynskiemu za
obecnosc na sesji Rady Miasta Marki.

Burmistrz Janusz Werczynski podziekowal Burmistrzowi Piotrowi Smoczynskiemu za
przybycie do Marek.
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Pkt 5. Przyjecie protokolu z XLVI sesji z dnia 25 wrzesnia 2013 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 46 z XLVI sesji Rady Miasta Marki z dnia
25 wrzesnia 2013 roku.

Glosowanie
za przyjeciern protokolu - 13
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 8
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Protokol z XLVI sesji Rady Miasta Marki z dnia 25 wrzesnia 2013 roku zostal przyjety.

Pkt 6. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 457).

Informacja 0 pracy Burmistrza Miasta Marki od dnia 4 wrzesnia do 23 pazdziernika 2013
roku (Druk nr 457) stano wi zalacznik nr 5 do protokolu. .

Nie zgloszono zadnych pytan do Informacji.

W zwiazku z pytaniem radnego Grzegorza Chwiloca - Filoca, Burmistrz Janusz Werczynski
poinformowal, ze na nastepnej sesji Rady Miasta obecna bedzie pani Sylwia Matusiak
Zastepca Burmistrza Miasta Marki .

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XLI/318/2013 Rady
Miasta Marki z dnia 15 maja 2013 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Marki na lata 2013 - 2024 (Druk nr 449).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 6 do protokolu.

Skarbnik Slawomir Koc przedstawil projekty uchwal zawarte w Drukach nr: 449 i 450.

Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek 0 przyjecie uchwaly.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 449

W dyskusji glos zabrali radni: Radoslaw Dec, Dariusz Pietrucha oraz Skarbnik Slawomir
Koc.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zmiany uchwaly nr XLI/318/2013 Rady Miasta Marki z dnia 15 maja 2013 roku
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marki na lata 2013 - 2024
(Druk nr 449) .

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 9
przeciw- 5
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wstrzymujacych sie - 7
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie,

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 9
przeciw-4
wstrzymujacych sie - 8
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLVII/370/2013 stanowi zalacznik nr 7 do
protokolu,

Pkt 8. RozpatrZenie projektu uchwaly zmieniahlcej uchwale nr XXXVII273/2013 Rady
Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie uchwaly budzetowej Miasta
Marki na 2013 rok (Druk nr 450).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 8 do protokolu.

Projekt uchwaly zostal zaprezentowany w punkcie 7. porzadku obrad.
Dokumenty zrodlowe dotyczace zmian w budzecie stanowia zalacznik nr 9 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek 0 przyjecie omawianej uchwaly,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 450.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zmieniajacej uchwale nr XXXVI/273/2013 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2013 roku
w sprawie uchwaly budzetowej Miasta Marki na 2013 rok (Druk nr 450).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 11
przeciw- 6
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 10
przeciw- 6
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.
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Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLVII/37112013 stanowi zalacznik nr 10 do
protokolu

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia mleJscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla dzialek 74/28, 74/29 z obrebu 4-03 poloionych w
Markach pm ul. Wspolnej (Druk nr 448).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze miejscowy plan dotyczy terenu pomiedzy
ulica Wspolna, a ulica Duza, gdzie planowane jest wybudowane obiektu rekreacyjno 
oswiatowego przy ul. Wsp6lnej ; zapisy tego planu sa bardzo szczegolowe; Burmistrz wyrazil
uznanie dla Marszalka Wojew6dztwa Mazowieckiego, kt6ry bardzo szybko wydal decyzje
zezwalajaca na zmiane przeznaczenia teren6w lesnych na cele nielesne; miejscowy plan
zostal uzgodniony i zaopiniowany przez wszystkie instytucje, do kt6rych nalezalo sic zwrocic
o opinie; plan byl wylozony do publicznego wgladu - uwagi nie zostaly wniesione.
Burmistrz zlozyl wniosek 0 przyjecie uchwaly.

Pan Bartosz Roslan projektant planu z Biuro Planowania Rozwoju Warszawy, zaprezentowal
w formie prezentacji multimedialnej plan, kt6ry zostal opracowany zgodnie z ustaleniami
Studium; zostaly wyznaczone funkcje: uslug oswiaty, zieleni urzadzonej i w dw6ch miejscach
funkcje mieszkaniowo - uslugowe.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 448.

W dyskusji glos zabrali radni: Dariusz Pietrucha, Tadeusz Sklodowski, Jacek Orych, Marcin
Piotrowski, Agnieszka Luzynska oraz Burmistrz Janusz Werczynski i pan Bartosz Roslan

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dzialek
74/28, 74/29 z obrebu 4-03 polozonych w Markach przy ul. Wsp6lnej (Druk nr 448).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20 . radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLVII/372/2013 stanowi zalacznik nr 12 do
protokolu,

Pkt 10. Rozpatrzenie proiektu uchwalv w sprawie zasad gospodarowania
pomieszczeniami tymczasowymi (Druk nr 444).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski szczeg6lowo omowil projekt uchwaly,
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Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 444.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski udzielil glosu przybylym mieszkancom.

Pan Kamil Witan odczytal oswiadczenie: " . .. przyszlismy w dniu dzisiejszym by wyrazic
opinie na pewne sprawy dotyczace bezposrednio nas jak i innych mieszkancow mareckich
kamienic, zar6wno tych kt6rzy otrzymali juz lokal komunalny jak i oczekujacych na liscie;
zwracamy sie do pana panie Burmistrzu 0 udzielenie odpowiedzi na nurtujace nas tematy;
naszym zdaniem istnieje prawdopodobienstwo nieprawidlowosci w sposobie przydzielania
lokali komunalnych; podejrzewamy, ze zasady przydzialu lokali komunalnych sa nie do
konca zgodne z obowiazujacymi przepisami; chcemy w tym miejscu podac m.in. przyklad
pani Kingi Maksymiuk, kt6ra dostala mieszkanie przy ul Pilsudskiego 43; rzeczona kobieta
pracuje u pana burmistrza zony w prywatnym przedszkolu Wesoly Teletubis przy ul.
Sosnowej, domniemamy, ze zarobki tej pani przekraczaja oficjalny pulap dla osoby starajacej
sie 0 mieszkanie komunalne; mamy tez informacje z wiarygodnych zrodel, mianowicie jest to
siostra pani (. . .) Kingi, ze mieszkanie jej rodzic6w jest zadluzone na ponad 30 tys. zl, a pani
Wioletta Maksymiuk starala sie wielokrotnie 0 mieszkanie rna male dziecko i mieszkania nie
otrzymala, chociazby z tego powodu, ze jest mieszkanie zadluzone i ze nie mieszka w miejscu
zameldowania; (... ) w tym miejscu chce poruszyc dodatkowo swoja sytuacje; zlozylem
podanie 29 stycznia br. i otrzyrnalem pozytywna odpowiedz, ale wielokrotnie wczesniej
sklada!em podanie, niestety byly o?e o~rzucon.ez powo~u za .wy~okich zarobk6w; yisalem w
podamach, ze mam trudna sytuacje mieszkaniowa, pomewaz mieszkam na 20 m z czego
powierzchni uzytkowej jest 11 m2 z matka i ojcem naduzywajacymi alkoholu; dodatkowo
ojciec znecal sie nad matka fizycznie i psychicznie; nikt z os6b wchodzacych w sklad komisji
nie przyjrzal sie mojej sytuacji; drugim powodem dla kt6rego zabieram glos jest osoba pani
Elzbiety Pielasy z calym szacunkiem do jej stanowiska urzednika panstwowego, ale smiem
twierdzic, ze pani Pielasa jest osoba niekornpetentna oraz momentami bardzo niemila i
bezczelna; wielokrotnie chodzilem do zarzadu mieniem komunalnym w zapytanie pani
naczelnik, czy jakies mieszkanie sie nie zwolnilo, otrzymywalem albo wyrnijajaca
odpowiedz, ze na mieszkanie czeka sie dlugo, albo drwiace slowa cytuje: "my nie jestesmy
pomoca spoleczna"; to bylo jakies 2 tygodnie temu bylem u pani Pielasy; gdy powiedzialern
pani Elzbiecie, ze pojde zapytac pana burmistrza jak wyglada sprawa z przydzialem mieszkan
komunalnych, to z cynicznym usmiechern pani naczelnik mi na to cytuje: .moze pan sobie
isc do samego Pana Boga" ; uwazam, ze takie podejscie urzednika panstwowego to jest zly
przyklad i swojego rodzaju kpina z mieszkancow; doszly nas tez sluchy, ze jezeli ktos sie nie
podoba pani naczelnik to moze trafic na jej czarna liste i wtedy nici ze starania 0 mieszkanie
komunalne przynajmniej za kadencji jej urzedowania; wracajac do przydzialu mieszkan ,
naszym zdaniem osoby oczekujace sa nier6wno traktowane, poniewaz jedni dostaja
mieszkanie bez warunk6w sanitarnych ze starymi oknami, a inni otrzymuja mieszkania
wyremontowane ze zrobiona wentylacja - przyklad w mojej kamienicy takie dwa mieszkania
sa, kt6re dodatkowo mialy zrobione wentylacje na zewnatrz (... ); domniemamy rowniez, ze
pracownicy wydzialu komunalnego zalatwiaja mieszkania po znajomosci oraz
prawdopodobnie istnieje mozliwosc przyjmowania przez nich korzysci majatkowej w celu
przyspieszenia uzyskania mieszkania; na te chwile dziekuje."

Pani Wioletta, zapytala Burmistrza dlaczego jej siostra dostala mieszkanie komunalne, a ona
nie i ciagle sa jakies utrudnienia?
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Siostra pana Kamila Witana powiedziala: " ...my uwazamy, ze mieszkan jest duzo, jak poszla
jedna pani do wydzialu komunalnego do pani Elzbiety Pielasy, tajej powiedziala: owszem sa
mieszkania komunalne, ale ja wole zeby zgnily niz ktos maje dostac."

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze nie zna szczeg616w tego konkretnego przypadku
przydzialu mieszkania; w zwiazku z tym nalezy zweryfikowac, jakie okolicznosci byly
przyczyna przyznania tego lokalu;
Burmistrz przypomnial, ze wielokrotnie apelowal do Rady Miasta 0 to, aby do zespolu, kt6ry
opiniuje sprawe przydzialu mieszkan komunalnych delegowac radnych; zesp61 bada sytuacje
osobista, majatkowa, dochodowa kazdej osoby, kt6ra sklada taki wniosek; jezeli
wnioskodawca nie spelnia warunk6w, wniosek zostaje odrzucony; wiele os6b otrzymuje
odmowe z prostej przyczyny - mieszkan jest zbyt malo; warunki przydzialu mieszkan zostaly
uchwalone przez Rade Miasta;
Burmistrz potwierdzil, ze sa puste mieszkania, ale to wynika stad, ze procedura odzyskania
lokalu to procedura kilkuletnia;
Burmistrz powiedzial tez, ze nie dziwi sie pewnej oschlosci pani Elzbiety Pielasa w relacjach
z klientami, bo bardzo czesto sa to napastliwe wizyty; jednak nigdy nie spotkal sie z
przejawami niegrzecznego traktowania klient6w;
Burmistrz dodal, ze nie bedzie odpowiadal na insynuacje.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski na zakonczenie wystapienia mieszkancow,
zaproponowal, aby mieszkancy zlozyli pismo dotyczace przedstawionych spraw, kt6re
zostanie rozpatrzone przez Komisje Rady Miasta.

Glos zabrali radni: Marcin Piotrowski, Dariusz Pietrucha, Arkadiusz Werelich, Michal Jaroch.

Radny Chwiloc - Filoc zaproponowal wprowadzenie poprawki do projektu uchwaly - Druk
nr 444 - polegajaca na dopisaniu w § 2 ust. 3 zdania: .Pierwszy wykaz ustalony zostanie do
dnia 31.12.2013 roku."

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia
zaproponowanej poprawki.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Poprawka zostala przyjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zasad gospodarowania pomieszczeniami tymczasowymi (Druk nr 444) wraz z
poprawka,

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.
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Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLVIII37312013 stanowi zalacznik nr 14 do
protokolu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie orzviecia do realizacii zadania w
ramach programu TAKrodzina.pl (Druk nr 452).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 15 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly,

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 452.

W dyskusji glos zabrali radni: Grzegorz Chwiloc - Filoc, Agnieszka Luzynska, Marcin
Piotrowski, Urszula Paszkiewicz, Dariusz Pietrucha, Michal Jaroch oraz Bunnistrz Janusz
Werczynski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie przyjecia do realizacji zadania w ramach programu TAKrodzina.pl (Druk nr 452).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLVII/374/2013 stanowi zalacznik nr 16 do
protokolu,

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie przeznaczenia do sprzedaZV
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, stanowiacej mienie komunalne (Druk nr
446).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 17 do protokolu,

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly i zlozyl wniosek 0 jej przyjecie.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 446.

W dyskusji glos zabrali radni: Arkadiusz Werelich, Jacek Orych, Agnieszka Luzynska Michal
Jaroch, Marcin Piotrowski.
Radni wypowiadali sie przeciw sprzedazy tej nieruchomosci.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie w sprawie przeznaczenia do sprzedazy niezabudowanej nieruchomosci gruntowej ,
stanowiacej mienie komunalne (Druk nr 446).
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 5
przeciw-12
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala nie zostala podjeta.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu ucbwaly w sprawie wvrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nierucbomosci gminnycb niezabudowanej nierucbomosci gruntowej (Druk nr
453).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 18 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej - dzialki nr ewid. 49/1 0 pow. 27 m2 i dzialki nr
ewid. 45/3 0 pow. 51 m2 z obrebu 5-12 z przeznaczeniem na poszerzenie ulicy Telimeny.

W zwiazku z brakiem opinii Komisji 0 projekcie uchwaly, w sprawie wyrazenia zgody na
odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk nr 453), zgodnie z § 42 ust. 8, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski
zarzadzil glosowanie w sprawie niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej.

Glosowanie
za przystapieniern do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 18
przeciw-1
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Rada Miasta zdecydowala 0 niezwlocznym przystapieniu do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 453).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sic - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLVII/375/2013 stanowi zalacznik ill 19 do
protokolu,

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu ucbwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi<lcego
mienie komunalne (Druk nr 455).
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Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 20 do protokolu,

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
dzierzawy niezabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach przy ul. Zakole ,
stanowiacej czesc dzialki nr ewid. 15/22 z obrebu 3 - 030 pow. 230 m2

•

W zwiazku z brakiem opinii Komisji 0 projekcie uchwaly, w sprawie dzierzawy gruntu
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 455), zgodnie z § 42 ust. 8, Wiceprzewodniczaca
Rady Agnieszka Luzynska zarzadzila glosowanie w sprawie niezwlocznego przystapienia do
rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej .

Glosowanie
za przystapieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 16
przeciw- 3
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Rada Miasta zdecydowala 0 niezwlocznym przystapieniu do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Wiceprzewodniczaca Rady zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia uchwaly w sprawie
dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 455).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLVIII376/2013 stanowi zalacznik nr 21 do
protokolu.

Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu powierzchni czesci ogrodzenia
nieruchomosci stanowi!!cego mienie komunalne (Druk nr 454).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 22 do protokolu.

W zwiazku z brakiem opinii Komisji 0 projekcie uchwaly, w sprawie najmu powierzchni
czesci ogrodzenia nieruchomosci stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 454), zgodnie z §
42 ust. 8, Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zarzadzila glosowanie w sprawie
niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej,

Glosowanie
za przystapieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 14
przeciw- 4
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.
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Rada Miasta zdecydowala 0 niezwlocznym przystapieniu do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej .

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy najmu czesci
ogrodzenia 0 pow. 4,50 m2 nieruchomosci nr 110 polozonej przy ul. Pilsudskiego,

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Wiceprzewodniczaca Rady zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia uchwaly w sprawie
najmu powierzchni czesci ogrodzenia nieruchomosci stanowiacego mienie komunalne (Druk
nr 454).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLVIII37712013 stanowi zalacznik nr 23 do
protokolu,

Pkt 16. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wplynela zadna interpelacja.

Pkt 17. Sprawy rozne.

l.Radny Arkadiusz Werelich odczytal wniosek w sprawie podjecia interwencji na przejsciach
dla pieszych, kt6re zlokalizowane sa na ul. Kosciuszki oraz na ul. Ok61nej (droga do szkoly)
ze wzgledu na wzmozony ruch samochod6w - wniosek zostal zlozony 30 pazdziemika 2013
roku; kopia wniosku stanowi zalacznik nr 24 do protokolu.

2.Radna Maria Przybysz - Piwko poinformowala, ze rozstrzygniety zostal konkurs "Jestem
uczniem Jana Pawla II" ; ustalono, zc rozdanie nagr6d odbedzie sie podczas listopadowej sesji
Rady Miasta Marki.

3.Przewodnicz'lcy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze Zespol Szk61 nr 2 w Markach
zaprasza na spotkania w ramach Projektu Comenius .Kompetencje kluczowe, a wyb6r
przyszlej kariery zawodowej", kt6re odbeda sie w dniach 18-191istopada 2013 roku.

4.Radny Pawel Pniewski zwrocil uwage, ze na ul. Bandurskiego, w rejonie budowy
supermarketu, chyba po budowie przylacza, wycieto asfalt, a to miejsce zostalo wypelnione
kostka, a teraz powstala tam niebezpieczna koleina.

Radny Dariusz Pietrucha stwierdzil, ze nalezy obciazac wykonawcow za zajecie pasa
drogowego, az do czasu uzupelnienia ulicy asfaltem.

Burmistrz Janusz Werczynski zapewnil, ze Gmina naciska na szybkie odtwarzanie
nawierzchni po robotach; dodal, ze propozycja radnego, to bardzo restrykcyjne zalecenie dla
wykonawcy, kt6ry takie konsekwencje finansowepo prostu przerzuci na inwestora; natomiast
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wiele tego rodzaju robot wykonywanych jest przez Gazownie, ktora zglasza awaryjne zajecie
pasa drogi, czyli bez oplat i zajmuja go tak dlugo, jak chca; w takim przypadku Gmina nie rna
zadnego wplywu na czas trwania i sposob wykonywania robot.

5.Przewodniczqcy Rady Marcin Piotrowski przedstawil nastepujace pisma:
- UKS JOKER informujace 0 wypowiedzenia umowy najmu pomieszczen przez Miasto oraz
otrzymania przez Klub pozwu sadowego z nakazem zaplaty Miastu zaleglych naleznosci
(kopia pisma stanowi zalacznik nr 25 do protokolu);
- UKS JOKER informujace, ze Miasto wezwalo Klub do zwolnienia lokali pod grozba sadu
(kopia pisma stanowi zalacznik nr 26 do protokolu);
- Klubu Radnych Wspolnota Samorzadowa informujace, ze radna Agnieszka Luzynska nie
jest juz czlonkiem tego Klubu (kopia pisma stanowi zalacznik nr 27 do protokolu),

Radna Agnieszka Luzynska odniosla sie do ww. pisma Klubu i wyrazila oburzenie na sposob
usuniecia z Klubu 0 czym dowiedziala sie od Przewodniczacego Rady; stwierdzila rowniez,
ze nie otrzymala zaproszenia na spotkanie Klubu, podczas ktorego wazyly sie jej losy,
pozbawiona zostala prawa do obrony i przedstawienia swojego stanowiska, nie otrzymala
oficjalnego zawiadomienia 0 usunieciu z Klubu, uniemozliwiono jej droge odwolawcza;
radna zarzucila Klubowi brak zasad i regul, ktore sie stosuje w przypadku odwolania
czlonkow Klubu; odniosla sie rowniez do nieoficjalnych zarzutow wobec niej i podziekowala
kolezankom i kolegom z Klubu, traktujac akt usuniecia jako rekornendacje do dalszej pracy
na rzecz mieszkancow Marek; radna podziekowala Burmistrzowi odnoszac sie do swojego
glosowania w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium i do suwerennosci glosowan w
Klubie.

Burmistrz Janusz Werczynski (czlonek Stowarzyszenia Wspolnota Samorzadowa) odniosl sie
do wypowiedzi radnej i przypornnial, ze od poczatku kadencji radna bedac czlonkiem Klubu
Wspolnoty Samorzadowej wyraznie dystansowala sie od Klubu; po prostu zaistnialy fakt
zostal formalnie potwierdzony; dodal, ze jest to przykra konstatacja, poniewaz startowanie w
wyborach pod wspolnyrn szyldem, zobowiazuje do lojalnego zachowywania sie wobec siebie
i wyborcow.

Radna Agnieszka Luzynska podkreslila, ze rna pretensje do sposobu usuniecia jej z Klubu, nie
do sarnego aktu; potwierdzila rowniez, ze nie identyfikuje sie z tym Klubem.

Radna Elzbieta Brzozowska stwierdzila, ze radna od poczatku dystansowala sie od Klubu i
ostentacyjnie to okazywala; jej zdaniem nie bylo powodu, aby w tej sprawie Klub
konsultowal sie z radna, bo to radna Luzynska sarna zdecydowala, ze nie jest czlonkiem tego
Klubu, chociaz dzieki temu Klubowi radna Luzynska zostala Wiceprzewodniczaca Rady.
Dodala rowniez, ze skoro radna nie chciala sie z Klubem integrowac, mogla sarna
zrezygnowac z czlonkostwa w tym klubie.

Radny Pawel Adamczyk ,Jako czlonek najbardziej leniwego Klubu w Radzie" powiedzial, ze
zdziwil go fakt , ze kolezanka wstrzymala sie od glosu w trakcie glosowania nad absolutorium,
zrozurnialby bycie za lub przeciw, ale wstrzymanie sie upewnilo go, co do podjecia takiej
decyzji czlonkow Klubu.

Radna Agnieszka Luzynska stwierdzila, ze wstrzymanie sie od glosu, byl uklonem w strone
pana Burmistrza.

14



Radna Maria Przybysz - Piwko powiedziala, ze radna Agnieszka Luzynska nie wykazywala
zadnego zainteresowania pracami Klubu, nie identyfikowala sie z Klubem i wyraznie
dystansowala sie od Klubu; podkreslila, ze Klub nie pozbawia sie czlonkow tak latwo, bo jest
to niewielka grupa; usuniecie radnej Agnieszki Luzynskiej bylo trudna dla czlonkow Klubu
decyzja, ale zachowania i wypowiedzi klubowej kolezanki upowaznialy czlonkow Klubu do
formalnego uregulowania stanu faktycznego .

Radna Agnieszka Luzynska powiedziala, ze Wsp6lnocie Samorzadowej w zaden spos6b
niczego nie zawdziecza; to ze zostala wybrana na radna wypracowala sobie sama; podkreslila
jeszcze raz, ze spos6b odwolania wzbudzil jej oburzenie, ale zgadza sie z decyzja odwolania
jej, bo nie szla z Klubern jedna droga.

Radny Pawel Adamczyk w zwiazku z ww. wypowiedzia, przytoczyl tresc wpisu
zamieszczonego na portalu markinet.pl z 29 listopada 2010 roku pt. Powyborcza Refleksja,
gdzie autor Mikolaj Szczepanowski przedstawil zestawienie wyborczych wynik6w w
Markach, z kt6rych wynika, ze mieszkancy glosowali najpierw na liste, pozniej na kandydata,
bo gdyby mandaty uzyskali Ci, kt6rzy otrzymali najwieksza liczbe glosow sklad Rady Miasta
wygladalby inaczej - i jest wymienione 21 os6b z liczba otrzymanych glosow, jednak na tej
liscie pani Agnieszki Luzynskiej nie rna;
Radny podkreslil, ze radna Agnieszka Luzynska jest radna Miasta Marki dlatego, ze
startowala z listy tego, a nie innego komitetu wyborczego, tj. Wsp6lnoty Samorzadowej 
dzieki temu systemowi wyborczemu i Wsp6lnocie dostala sie do Rady Miasta.

W trakcie dyskusji glos zabrali rowniez radni: Dariusz Pietrucha i Grzegorz Miechowicz.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski kontynuowal przedstawianie pism:
- projekt uchwaly w sprawie zmiany Statutu Miasta Marki zlozony przez radnego Marka
Szczepanowskiego (kopia pisma stanowi zalacznik ill 28 do protokolu);
- firmy Pro-Sport System Sp. z 0 .0. w sprawie ustalenia wysokosci czynszu za dzierzawiony
kort na terenie Marcovi na dotychczasowym poziomie (kopia pisma stanowi zalacznik ill 29
do protokolu);

Glos zabrali radny Grzegorz Miechowicz i Burmistrz Janusz Werczynski.

- odczytal informacje Burmistrza 0 wynikach analizy oswiadczen majatkowych za 2012 rok
skladanych Burmistrzowi; pismo stanowi zalacznik ill 30 do protokolu;
- odczytal informacje 0 wynikach analizy oswiadczen rnajatkowych za 2012 rok skladanych
Przewodniczacemu Rady; pismo stanowi zalacznik ill 31 do protokolu;
- wycofanie przez Burmistrza projektu uchwaly w sprawie ustalenia znizek w cenach bilet6w
za uslugi przewozowe srodkami lokalnego transportu zbiorowego w miescie Marki dla os6b
zamieszkalych na terenie Miasta Marki, kt6re rozliczaja podatek dochodowy od os6b
fizycznych we wlasciwym urzedzie skarbowym oraz dla dzieci tych os6b (Druk ill 451);
kopia pisma stanowi zalacznik ill 32 do protokolu;
- dwa pisma pani Barbary Dorobek kierowane do widomosci Rady Miasta dotyczace
podwyzszenia przez sasiada terenu posesji oraz koncowki ulicy Popieluszki; kopie pism
stanowia zalacznik ill 33 do protokolu;
- pismo Dyrektora Szkoly Podstawowej ill 1 w Markach w sprawie zaaprobowania przez
Rade Miasta wniosku 0 przelanie srodkow finansowych z wynajmu pomieszczen w szkole;
kopia pisma stanowi zalacznik ill 34 do protokolu;
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Pani Dyrektor Anna Jusinska powiedziala, zc wystapila z wnioskiem, aby Rada dokonala tych
zmian.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze zmiany w budzecie zostaly dokonane w
trakcie sesji i nie wyrnagalo to przybycia Panstwa na sesje.

- pismo Dyrektora Szkoly Podstawowej ill 1 w Markach w sprawie ustanowienia trwalego
zarzadu (kopia pisma stanowi zalacznik ill 35 do protokolu);

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze trwaly zarzad ustanawia sie w formie decyzji
administracyjnej przez Burmistrza w przypadku kiedy jest uregulowany stan prawny
nieruchomosci w pelnyrn zakresie; ta regulacja nastapila w roku 2012 i sa warunki do tego,
zeby trwaly zarzad ustanowic; jednak poniewaz na nieruchomosci szkoly jest usytuowany
Orlik konieczne jest jeszcze dokonanie podzialu geodezyjnego nieruchomosci.

- informacja UKS JOKER 0 braku odpowiedzi na pisma, oraz 0 przekazaniu kluczy do
budynku Przewodniczacemu Rady (kopia pisma stanowi zalacznik ill 36 do protokolu);

Przewodniczacy Marcin Piotrowski podkreslil, ze nie otrzymal zadnych kluczy.

Burmistrz Janusz Werczynski stwierdzil, ze na wszystkie pisma byly udzielane odpowiedzi;
to jest trudna sytuacja poniewaz od dawna nie jest placony czynsz i dobrze, ze ta wsp6lpraca
sie konczy.

- oswiadczenia radnego Dariusza Boryczki 0 wystapieniu z Klubu Radnych Platforma
Obywatelska RP (kopia pisma stanowi zalacznik ill 37 do protokolu);

W kr6tkiej dyskusji og61nej zastanawiano sie, czy w zwiazku z tym ulegnie zmianie sklad
Komisji Rewizyjnej, bo Klub PO juz nie istnieje.

Wiecej spraw nie zgloszono.

Protokoly glosowan elektronicznych stanowill zalacznik ill 38 do protokolu.

Pkt 18. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1740 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal XLVII sesje Rady Miasta
Marki .

protokolowala
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